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1. Mötets öppnande  
2. Fastställande av dagordning 
3. Justering av dagens protokoll 

Till justerare valdes Lasse Gustafsson och Hjördis Stolt 
 
4. Föregående mötets protokoll 

 
Punkt 6: Busshållplats – typritning. 
Det har kommit en EU-lag om tillgänglighet till bussar i stadstrafik om att man ska 
anordna ramp till bussen. Man kan få dispens om man har förhöjda hållplatser. Detta 
oroade rådet. 
Rådet beslutade att Lasse Gustafsson kontaktar SL:s handikappråd ang. detta och att 
man trycker på inga dispenser. 
 
Punkt 10.2: Armstöd till befintliga soffor. 
Ett tillägg – Då en del personer vill förflytta sig i sidled från rullstolen till soffan så 
kan det vara bra att bara ha armstöd på den ena sidan. 
 
Föregående mötets protokoll lades till handlingarna. 

 
5. Soffor 

Synpunkter på en ny framtagen soffa. 
Rådet tyckte att soffan var söt men att den var kall att sitta på. 
Flertalet tyckte att sittdjupet var för kort. 
Några tyckte att den var för låg. 



 
6. Rapporter 

1. Utemiljöprogrammet  
Referensgruppen för utemiljöprogrammet var inbjudna till en gemensam 
dragning med rådet om bearbetning av förslag till ”Utemiljöprogram”. 
Minnesanteckningar biläggs protokollet, Bilaga 1. 
Referensgruppen och rådet beslutade att Mårten Dahlberg och Nils Duwähl 
skriver ett gemensamt brev med synpunkter till nämnden.  
Ärendet kommer troligen upp den 29 maj 2001. 
 

2. Tillgänglighetsprojektet 
– Ljudfyr vid Ringen, demonstrationsprojekt 

Rådet fick ta del av den taktila karta i svällpapp som är framtagen till 
Ringen. Genom taktila kartor kan synskadade skapa en bättre inre kartbild. 
Modeller diskuterades. Bl a en modell över Europa där man kan lyfta upp 
hela länder och få ett grepp om konturer och storlek. Modeller till projekt 
inom gfk underlättar mycket att förstå hur det är tänkt att se ut. 
Elektroniskt ledstråk i Bologna nämndes och det bestämdes att Catarina 
Thuresson skaffar material om detta. 

 
- Tillgänglighetsprojektet – organisation och arbetssätt 

Föredragande: Catarina Thuresson, Tillgänglighetsprojektet 
 
Gatu- och fastighetskontorets organisation beskrevs. 
Tillgänglighetsprojektet, en egen byrå sedan årsskiftet 2000/2001, är 
placerad under Region Innerstad men arbetar över hela staden. Sju personer 
är knutna till projektet. Därutöver är det fyra personer på Region Innerstad 
och Region Ytterstad som arbetar heltid med tillgänglighetsåtgärder. Runt 50 
tjänstemän arbetar med olika åtgärder inom Tillgänglighetsprojektet. 
Samarbete och samråd sker med handikapporganisationerna, samtliga 
stadsdelsförvaltningar, Stadsbyggnadskontoret, Kulturförvaltningen, 
Idrottsförvaltningen, Miljöförvaltningen. Samarbete och samråd sker även 
med Vägverket, Boverket, Kommunförbundet, SL och Färdtjänsten. 
Kontakter med andra kommuner ute i landet. Tar emot studiebesök, bl.a. från 
Japan. En viktig uppgift för projektet är att påverka så att man tänker rätt vad 
gäller tillgänglighet. 
Tillgänglighetsprojektets organisation Bilaga 2. 
 
Catarina gav en repetion på hur inventering har gått till. Det är inte lätt att få 
med alla brister på en gata, det är bättre att ta några åtgärder i taget. Nu ska 
man testa med att göra en inventering på bara övergångsställen och ränndalar 
i hela innerstaden. Man kommer att notera både det som är rätt och det som 
är fel. Detta kommer att läggas in i en databas och så fort som man gjort om 
ett övergångsställe eller bytt ränndal så ska det ändras i databasen. 

 
7. Övrigt 

1. Korsning S:t Göransgatan – Fridhemsgatan 
Föredragande: Elisabeth Zettinger, Region Innerstad 
 
GFN tog beslut under år 2000 att korsningen S.t Göransgatan – Fridhemsgatan 
ska få en ny utformning där man höjer hela korsningen. För närvarande är den 
signalreglerad men den ska tas bort. Signalerna har varit släckta på prov men det 



har kommit protester från de boende. En konsult har tagit fram 5 alternativa 
förslag på utförandet. I samtliga fall är det asfaltyta och 4 övergångsställen med 
en 3 cm kant.  
 
Rådet sade definitivt nej till förslaget.  
De var förvånade att nämnden tagit ett sådant beslut då de har lovat att inte göra 
några förhöjda övergångsställen innan man kommit fram till en bra modell. 
Rådet kan aldrig acceptera att man tar bort en trafiksignal. 
Rådet accepterar inte en kant på 3 cm, det ska vara en högre kant och en ramp. 
 

2. Möte ang checklista 
Det beslutades att arbetsgruppen som består av Inga-Leffler Gelotte, Yngve 
Abrahamsson och Gunnar Slätt träffas under vecka 19. Catarina Thuresson 
kallar. 

 
3. Anmälan av skrivelse till Idrottsnämnden ang Smedsuddsbadet 

Rådet har skrivit till Idrottsnämnden ang badvakt. Kungsholmens handikappråd 
instämmer till skrivelsen och har också skrivit under. Det beslutades att en kopia 
sänds till Idrottsnämndens handikappråd. 

 
4. Tillgänglighet till paviljong  

Inga Leffler-Gelotte undrade över en lekplats i Kv Katarina Större där det 
planeras för en paviljong. Paviljongen ska användas av barn och vuxna. 
Utformningen är viktig och att det finns en ramp om det är en nivåskillnad.  
Det bestämdes att Catarina Thuresson tar reda på hur det är tänkt. 

 
5. Skärholmsvägen 

Hjördis Stolt bevakar vad som händer med Skärholmsvägen. 
 

6. Anmälan till minikurs om plan- och byggprocessen enligt PBL. 
En påminnelse. Tisdag den 29 maj kl. 13.00-16.30. Anmälan till Carin Stenberg 
senast den 15 maj. 

 
Mötet avslutades – nästa möte torsdagen den 17 maj 2001 kl. 13.00. 
 
 
 
Ingegerd Forss 
 


